
Zápis z Valné hromady spolku Zachraňme hrady z 20.11.2023 kulturní dům 

Pohled 

 

Přítomní: 

1. Vízmburk (3 osoby) 

2. Hrady na Malši (1 osoba) 

3. Orlík u Humpolce (1 osoba) 

4. Rabštejnek u Chrudimi (2 osoby) – převedení členství na spolek 

5. Chřenovice (1 osoba) 

6. Cimburk (2 osoba) 

7. Kumburk (2 osoby) 

8. Brandýs nad Orlicí (5 osob) 

9. Lukov (2 osoby) 

10. Kestřany (2 osoby) 

11. Volfštejn (2 osoby) 

 

12. Valdek (2 osoby) 

13. Nový Šaumburk (2 osoby) 

 

 

 

Program: 

1. Zahájení  

2. Schválení programu 

3. Přijetí nových členů 

4. Změna výše členských příspěvků 

5. Ostatní 

a. Úhrada nákladů spojených s přípravou valné hromady 

b. Diskuze ohledně covid dotace pro památky 

c. Prezentace z činností spolků 

 

 

Add 1) 

Valná hromada byla zahájena v 16:00 hodin, zahájení se ujal předseda spolku Radek Kocanda. 

 



Add 2)  

Následovalo schválení programu valné hromady tak, jak je uvedeno výše. 

 pro  11 proti  0 zdržel se  0 

 

Add 3) 

Dalším bodem programu bylo přijetí nových členů. O vstup projevil zájem spolek Hrad Valdek, z.s. Po 

představení hradu Valdek bylo přistoupeno k hlasování. 

 Pro  11 proti  0 zdržel se  0 

  

Add 4) 

Ve čtvrtém bodě programu se projednávala výše členských příspěvků. Již delší dobu se objevovali 

názory, zda neuvažovat o jejich snížení. Z diskuze vyplynuli tři možné výše, a to: buď symbolických 

300,- Kč, nebo snížení na polovinu, tedy 500,- Kč a za třetí, zachovat současný stav, tedy 1 000,- Kč. O 

těchto třech možnostech bylo pak hlasováno: 

 

1) částka    300,- Kč   3 hlasy 

2) částka    500,- Kč 12 hlasů 

3) částka 1 000,- Kč   2 hlasy 

 

Na základě hlasování se členský příspěvek od roku 2022 snižuje na 500,- Kč ročně. 

 

Add 5a) 

V tomto bodě se projednávalo, jakým způsobem se budou hradit náklady spojené s valnou 

hromadou. Zda se náklady rozpočítají na jednotlivé účastníky, či zda se budou proplácet ze 

spolkových peněz. Všeobecně panovala shoda na tom, aby se náklady na valnou hromadu propláceli 

ze spolkových peněz. Dále se pak diskutovalo, jaká částka bude adekvátní k zajištění nákladů na akci. 

Z diskuze vzešly tři možnosti – 1. Jednorázový příspěvek 2 000,- Kč; 2. Jednorázový příspěvek 5 000,- 

Kč; 3. Příspěvek dle skutečně vynaložených nákladů. Poté bylo přistoupeno k hlasování: 

 

1) jednorázový příspěvek 2 000,- Kč 3 hlasy 

2) jednorázový příspěvek 5 000,- Kč 9 hlasů 

3) příspěvek dle skutečných nákladů 7 hlasů 

 



Na základě hlasování bylo rozhodnuto, že příspěvek na náklady spojené s konáním valné hromady 

bude 5 000,- Kč. 

 

Add 5b) 

V tomto bodě se rozvinula diskuze na téma covidové dotace na provoz památek. Jednotliví členové 

diskutovali o tom, jaké měli zkušenosti, zda dotaci čerpali či ne, atd. 

 

Add 5c) 

Na konec setkání jednotliví členové spolku prezentovali ukázky své činnosti. 

 

Zapsala K. Kašparová 


